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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό 7/2020 της συνεδρίασης της  Επιτροπής  Ποιότητας Ζωής 

του Δήμου Πρέβεζας 

 

 Θέμα: Εξέταση αίτησης για κατάργηση παρτεριών επί της οδού Εθν. Αντιστάσεως.  

 

     Στην Πρέβεζα,  σήμερα Παρασκευή 3 Ιουλίου 2020 και ώρα 12:00 στο Δημοτικό Κατάστημα 

του Δήμου Πρέβεζας συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η  Επιτροπή  Ποιότητας Ζωής, ύστερα από 

την αρ. πρωτ. 11625/30-6-2020 πρόσκληση του Προέδρου, που επιδόθηκε νόμιμα με 

αποδεικτικό στα μέλη, σύμφωνα με το  άρθρο 75 του Ν.3852/10. 

    Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο εννέα (9) μελών βρέθηκαν παρόντα 

τα παρακάτω μέλη: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                ΑΠΟΝΤΕΣ 

    1.  Ακρίβης Κωνσταντίνος        Πρόεδρος Δαρδαμάνης Ιωάννης    

    2 Καραμανίδης Δημήτριος Αμάραντος Αναστάσιος 

    3. Παγγές Νικόλαος         

    4.  Κουμπής  Γρηγόρης     

    5.  Ματέρης Κωνσταντίνος  

    6.  Ζέρβας Φώτιος  

    7.  Ανωγιάτης Αθανάσιος  

    8. Κωνσταντάκη Αθηνά (αν/κη)  

       

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από τη κα. Αικατερίνη Κορωναίου, δημοτική υπάλληλο. 

 

 Ο Πρόεδρος πριν την εξέταση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης παρουσίασε το πρώτο θέμα εκτός 

ημερήσιας διάταξης και συγκεκριμένα παρουσίασε την απόφαση της Τοπικής Κοινότητας 

Πρέβεζας που έχει ως εξής:  

«    ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
 ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 
 ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 
 

 ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό 8/2020 Συνεδρίασης του Τοπικού Συμβουλίου Κοινότητας 
Πρέβεζας. 

Σήμερα την 26η Ιουνίου του έτους 2020, ημέρα Παρασκευή και ώρα 15.15 η 
Κοινότητα Πρέβεζας συνήλθε σε τακτική Συνεδρίαση στη αίθουσα του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου ύστερα από την αριθμ. πρωτ: 10709/22-06-2020 πρόσκληση του 
Πρόεδρου της Κοινότητας, που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο των ανακοινώσεων της  
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Κοινότητας και επιδόθηκε με αποδεικτικό στους Συμβούλους κατά τις διατάξεις του άρθρου 
88 του Ν. 3852/10   για την συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα κατωτέρω θέματα της 
ημερήσιας διάταξης 
 

ΘΕΜΑ Π.Η.Δ.: «Εξέταση αίτησης για κατάργηση παρτεριών επί της οδού Εθν. Αντιστάσεως» 

 
 
 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι σε σύνολο 
έντεκα (11) μελών ήταν: 
 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ      ΑΠΟΝΤΕΣ 

1.- Μπενετάτος Γεράσιμος     

2.- Ξενάκης Θεόδωρος    

3.- Μάκης Χρήστος 

4.- Γεωργοπέτρης Δημήτριος 

5.- Σαρρή Ελισάβετ 

6.- Βλάχος Σταύρος 

7.- Ζήσης Θεόδωρος 

8.- Γκόλιας Δημήτριος 

9.- Σάφη-Παπαγεωργίου Χριστίνα 

10  Δούβλης Αθανάσιος 

11 Ζαπουνίδη Νίκη 

 
 Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Κυργιάκη Καλλιόπη, υπάλληλος του Δήμου 
Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών. 
 Πριν από τη συζήτηση του θέματος τέθηκε από τον Πρόεδρο προς ψήφιση η αναγκαιότητα 

της συζήτησης του θέματος Π.Η.Δ. 

 Εγκρίθηκε ομόφωνα η συζήτηση. 

 

Αριθμ. Απόφασης  35/2020 
 

 
 Για το ανωτέρω θέμα Π.Η.Δ. ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη των μελών του Τοπικού 
Συμβουλίου την εισήγηση της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών η οποία έχει ως εξής: 

ΘΕΜΑ 

Εξέταση αίτησης για κατάργηση παρτεριών επί της οδού Εθν. Αντιστάσεως 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 

Με αίτησή του ,ο κ Πάσχος αιτείται την κατάργηση των διαμορφωμένων παρτεριών ,τα οποία 

βρίσκονται έμπροσθεν του καταστήματος που διατηρεί στην συμβολή των οδών Εθν. Αντιστάσεως 

και Καρυωτάκη. 

Οι λόγοι για τους οποίους αιτείται την κατάργηση των παρτεριών είναι οι εξής: 

Το παρτέρι το οποίο βρίσκεται βόρεια της ιδιοκτησίας είναι το μοναδικό όπου τμήμα εισέρχεται 

εντός του πεζοδρομίου ,με αποτέλεσμα να μειώνεται το πλάτος αυτού. 

Το παρτέρι το οποίο βρίσκεται στο κέντρο της ιδιοκτησίας είχε διαμορφωθεί με την μορφή που είχε 

το κτίριο εκείνη την εποχή, δηλαδή 2 ισόγεια καταστήματα και το παρτέρι είχε τοποθετηθεί στο 

ενδιάμεσο κενό αυτών όπου δεν υπήρχαν  πόρτες εισόδου. 

Σήμερα το κτίριο έχει ανακατασκευασθεί , σύμφωνα με την αρχική του μορφή ,μετά από έγκριση 
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της Αρχαιολογίας και του Συμβουλίου Αρχιτεκτονικής. 

Στο ισόγειο έχουν διαμορφωθεί τρείς είσοδοι. Το παρτέρι βρίσκεται μπροστά από την κεντρική 

είσοδο με αποτέλεσμα να εμποδίζεται η πρόσβαση σε αυτό αλλά και η θέση του πια δεν είναι 

σωστή ούτε και  σύμφωνα με το πνεύμα που είχε σχεδιαστεί. 

Με την παρούσα απόφαση καλείται  το Συμβούλιο της Δημοτικής Ενότητας Πρέβεζας  να 

γνωμοδοτήσει υπέρ της κατάργησης  ή όχι των παρτεριών. 

Υπάρχουν οι εξής δυνατότητες: 

1. Υψομετρικός υποβιβασμός , στο επίπεδο του οδοστρώματος, των κρασπέδων διαμόρφωσης των 

παρτεριών, με παράλληλη κατασκευή υπόβασης και επίστρωσης με το ίδιο υλικό, δηλαδή με 

κυβόλιθους. 

2. Διατήρηση του βόρειου παρτεριού  και κατάργηση του κεντρικού παρτεριού διότι πράγματι 

,όπως έχει διαμορφωθεί το κτίριο εμποδίζεται η πρόσβαση και δεν εξυπηρετεί το σκοπό για τον 

οποίο κατασκευάστηκε. 

3. Διατήρηση του βόρειου παρτεριού με κατάργηση του τμήματος του,  αυτού που εισέρχεται στο 

πεζοδρόμιο  και κατάργηση του κεντρικού παρτεριού διότι πράγματι ,όπως έχει διαμορφωθεί το 

κτίριο εμποδίζεται η πρόσβαση και δεν εξυπηρετεί το σκοπό για τον οποίο κατασκευάστηκε. 

4. Διατήρηση του βόρειου παρτεριού με κατάργηση του τμήματος του,  αυτού που εισέρχεται στο 

πεζοδρόμιο  και διατήρηση του κεντρικού παρτεριού με απότμηση του διαγώνιου τμήματός του. 

 

Η ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ ΤΥΔΠ 

 

Κωνσταντίνα Μωραϊτη 

Τοπογράφος Μηχανικός 
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 Για το λόγο αυτό σας καλώ να αποφασίσετε σχετικά. 

Το Συμβούλιο της Τοπ. Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση και αφού άκουσε 
την εισήγηση του Πρόεδρου 

 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Γνωμοδοτεί θετικά ως προς: 
 

Διατήρηση του βόρειου παρτεριού  και κατάργηση του κεντρικού παρτεριού διότι πράγματι 

,όπως έχει διαμορφωθεί το κτίριο εμποδίζεται η πρόσβαση και δεν εξυπηρετεί το σκοπό 

για τον οποίο κατασκευάστηκε. 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως κατωτέρω: 
 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ 

 
      

 
Μπενετάτος Γεράσιμος                   Η Γραμματέας 

 
                                    Κυργιάκη Καλλιόπη          »                                                                                            
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                  Καλείται η Επιτροπή για λήψη απόφασης…» 

 
     Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού άκουσε τον Πρόεδρο,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ (ΟΜΟΦΩΝΑ) 

Γνωμοδοτεί θετικά σύμφωνα με την απόφαση της Τοπικής Κοινότητας Πρέβεζας ήτοι  

1. Διατήρηση του βόρειου παρτεριού  και κατάργηση του κεντρικού παρτεριού διότι 

πράγματι ,όπως έχει διαμορφωθεί το κτίριο εμποδίζεται η πρόσβαση και δεν εξυπηρετεί το 

σκοπό για τον οποίο κατασκευάστηκε. 

2. Διαβιβάζει το θέμα στο Δ.Σ. 

     Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό  24/2020. 

 

     Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ 

 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  ΑΚΡΙΒΗΣ  

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ  
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